
WWW.EMTIAZDAILY.IR

 فروش لاشه 
  ۲۰۰ هزارتومانی 
به نام مبارزه با فقر

راز فاش شده کیارستمی 
در گنجینه گلستان،نیکی 
کریمی،مانی حقیقی و خانواده

خبر خبر
مهدی تاج:

هنوز بازی دوستانه تیم ملی 
قطعی نشده است

رئیس فدراسیون فوتبال با بیان اینکه 
اختصاصی  پرواز  دنبال  به  فدراسیون  این 
گفت:  است،  اردن  به  ملی  تیم  پرواز  برای 
در  دوستانه  بازی  یک  هماهنگی  حال  در 

فیفادی هستیم.
مهدی تاج در حاشیه مراسم استقبال 
از تیم فوتبال ساحلی که بعد از قهرمانی در 
جام بین قاره ای به کشور بازگشت، ضمن 
این موفقیت گفت: هرکسی پرچم  تبریک 
قهرمان  و  می آورد  در  اهتزاز  به  را  ایران 
است  ایران  مردم  تمام  افتخار  باعث  شود، 
و ما خود را  مدیون زحمات آنها می دانیم.
وی با بیان اینکه روی فوتبال ساحلی 
سرمایه گذاری خوبی شده است، ادامه داد: 
سوم  ساحلی  المپیک  در  ایران  ملی  تیم 
بین  جام  قهرمانی  هم  شب   شنبه  و  شد 
با  که  خوشحالم  آورد.  دست  به  را  قاره ای 
این  زیاد  انگیزه  و  کم  سرمایه گذاری  یک 

بچه ها توانستند قهرمان شوند.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره اینکه 
جام  میزبانی  برای  درخواستی  ایران  »چرا 
این  دوره های  تمام  و  ندارد  قاره ای  بین 
است؟«،  شده  برگزار  امارات  در  مسابقات 
گفت: ما از نظر امکانات همه چیز داریم. در 
کمپ تیم ملی زمین خوب ساحلی داشته 
بین المللی  ورزشگاهی  هم  بوشهر   در  و  
بوده  تماشاگر  هزاران  میزبان  که  داریم 
است. ضمن اینکه در کیش هم یک زمین 

بین المللی خوب داریم.
از  دوره  یک  میزبانی  به  اشاره  با  وی 
جام بین المللی باشگاه های جهان در ایران 
تلاش  میزبانی  گرفتن  برای  کرد:  تاکید 
محدودیت هایی  یکسری  اما  می کنیم 
وجود دارد که مانع دادن میزبانی به ایران 

می شود. باید آن موانع را رفع کنیم.
تاج با اشاره به دیدار تیم ملی فوتبال 
دیدار  این  اینکه  یادآوری  و  عراق  با  ایران 
در اردن برگزار می شود، خاطرنشان کرد: 
است  قرار  است.  کرده  تغییر  بازی  داوری 
که  باشد  بازی  داور  سریلانکایی  داور  یک 

این اتفاق مثبت است.
گرفت  تصمیم  فیفا  داد:  ادامه  وی 
بازی در کشور ثالث برگزار شود که این هم 

می تواند اتفاق خوبی باشد.
داریم  تلاش  کرد:  تصریح  تاج 
بازی  یک  عراق  با  بازی  از  بعد  روز  پنج 
دوستانه داشته باشیم. در حال هماهنگی 
برنامه  طبق  ملی  تیم  تمرینات  هستیم. 
که  شد  آغاز  شده  اعلام  زمان  رأس  و 
از  ما  خوشبختانه  بود.  همین  ما  تأکید 
برنامه  با  و  نیستیم  عقب  برنامه های مان 

می رویم. پیش 
وی در پاسخ به این پرسش که »آیا 
ویلموتس  مارک  پرداخت دستمزد  مشکل 
حل شده است یا نه؟«، اظهار داشت: بله، 
این مشکل حل شد و پول قبلی و سه چهار 
ماه آینده او را به صورت یک جا پرداخت 

کردیم.

وزیر راه و شهرسازی به ایسنا خبر داد
حداکثر قیمت مسکن ملی متری 

۳.۵ میلیون تومان
وزیر راه و شهرسازی گفت: حداکثر 
برخی  از  غیر  به  ملی  مسکن  قیمت 
کلانشهرها متری ۳.۵ میلیون تومان است 
که جامعه هدف اصلی ما مردم دهک سوم 
تا هفتم هستند.محمد اسلامی در حاشیه 
هفتمین کنفرانس بین المللی ایستگاه های 
به  پاسخ  در  اوین  پاسیان  هتل  در  آینده 
سوالی درباره آخرین وضعیت قیمت و ثبت 
نام مسکن ملی اظهار کرد: ثبت نام مسکن 
آغاز  کرمان  در  آزمایشی  صورت  به  ملی 
شد تا بتوانیم ضمن آسیب شناسی سامانه 
بتوانیم همه مقدمات و اقدامات لازم را برای 

ثبت نام مردم فراهم کنیم.
در  دیگر  استان   ۱۰ داد:  ادامه  وی 
قرار  ملی  مسکن  اقدام  طرح  در  کشور 
از  استان  سه  میان  این  در  که  گرفته اند 
شنبه در سامانه می توانند نسبت به تهیه 
و اسکن مدارک لازم اقدام کنند و از فردا 
ثبت نام آنها آغاز می شود و به تدریج بقیه 

استان ها نیز در این طرح وارد می شوند.
همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر 
آیا  این که  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در 
مسکن  قطعی  قیمت  نشدن  مشخص 
از سوی  بالا رفتن قیمت آن  باعث  ملی 
قیمت  کرد:  اظهار  نمی شود؟  سازندگان 
هنگام  به  و  است  مشخص  ملی  مسکن 
اما  اعلام می شود  با مردم  قرارداد  انعقاد 
به صورت کلی حداکثر قیمت آنها متری 
۲.۵ تا ۳.۵ میلیون تومان است که البته 
قیمت  و  بوده  متفاوت  کلانشهرها  در 
با  قرارداد  عقد  هنگام  به  ملی  مسکن 

مردم مشخص می شود.
اسلامی ادامه داد: در اکثر قریب به 
اتفاق کلانشهرها نیز قیمت نباید بیشتر 

از ۳.۵ میلیون تومان باشد.
همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مسکن  ملی  اقدام  طرح  نام  ثبت  درباره 
گفت:  یکی از اهداف اصلی در این طرح 
واقعی مسکن است  شناسایی متقاضیان 
مردم  اختیار  در  کافی  زمین  بتوانیم  تا 
قرار دهیم و آنها به خانه هایشان برسند.

به  طرح  این  در  کرد:  بیان  وی 
که  آنهایی  می کنیم  عمل  صورت  چند 
قرار  اختیارشان  در  باشند  نداشته  زمین 
سازنده  به شرکت های  آنکه  یا  می دهیم 
صورت  به  خودشان  تا  می دهیم  زمین 
در  شوند  قرارداد  وارد  مردم  با  مستقیم 
شرایطی که مردم خودشان زمین دارند 
مانند بافت های فرسوده نیز به آنها پروانه 
می دهیم  تسهیلات  و  رایگان  ساخت 
دریافت  برای  نفر  هزار   ۲۰ تاکنون  که 
همچنین  کرده اند  اقدام  تسهیلات 
طرح  این  به  را  یکم  پس انداز  صندوق 
نفر  هزار   ۳۴۰ تاکنون  و  کردیم  متصل 

در این قالب قرار گرفته اند.

رئیس گروه مالی گردشگری: 

بیش از ۱۰ هزار فرصت شغلی برای جوانان ایجاد کردیم

پزشک آنکلوژیست کودکان بیمارستان لقمان حکیم:

پروفسور پروانه وثوق مرا با محک آشنا کرد

تعطیلی مدارس ابتدایی برخی شهرستان های استان تهران فردا در پی تداوم آلودگی هوا

 رئیس گروه مالی  گردشگری اعلام کرد: این گروه 
از  نفر  هزار  ده  از  بیش  برای  ساله   ۱۰ دوره  یک  در 

جوانان کشور اشتغال پایدار ایجاد کرده است .
مراسم  در  جهانگیری  مهدی  امتیاز،  گزارش  به 
افتتاح کارخانه احیا  مستقیم و شروع عملیات اجرایی 
روحانی  دکتر  حضور  با  که  بافت  فولاد  توسعه  طرح 
بخش  حضور  لزوم  بر  شد،  برگزار  جمهور  رئیس 

خصوصی توانمند در اجرای طرح ها تاکید کرد.
به  شاهد  تولید  رونق  سال  در  امروز   : گفت  وی 
هزار   ۸۰۰ ظرفیت  با  تولیدی  واحد  یک  نشستن  ثمر 
تن آهن اسفنجی و آغاز عملیات اجرایی یک سرمایه 
گذاری ۲۵۰ میلیون یورویی شامل احداث یک خط دو 
و نیم میلیون تنی گندله سازی و احداث یک خط ۸۰۰ 
هزار تومانی آهن بریکت گرم در بافت بودیم که زمینه 
اشتغال ۹۰۰ نفر به صورت مستقیم و چندین هزار نفر 

غیر مستقیم از جوانان این منطقه بودیم.
وی افزود : تأمین مواد اولیه مورد نیاز فولاد بافت 
تا سه سال آینده حداقل یک میلیون و ۲۰۰ هزار تن 
ورودی گندله در سال و خروج محصول تولیدی سالانه 
سه  از  همچنین  است.  اسفنجی  آهن  تن  هزار   ۸۰۰

تا  نیم  و  دو  تامین  دوم  فاز  اندازی  راه  با  آینده  سال 
سه میلیون تن کنسانتره و خروج یک میلیون و ۶۰۰ 
محور ۹۰ کیلومتری  هزار تن محصول است که قطعاً 
سیرجان-بافت توان کشش  این حجم از تردد جاده ای 

را ندارد.
صدور  با  خواست  رئیس جمهور  از  جهانگیری   

دستور ویژه به وزارت راه و شهرسازی به منظور اتصال 
بافت به راه آهن سراسری محور سیرجان بافت کرمان 
شاهد تحقق آرزوی مردم این منطقه باشیم و همچنین 
با این اقدام شهرستان های بافت،  ارزوئیه و رابر از بن 
بست اقتصادی خارج و زمینه سرمایه گذاری های جدید 

در منطقه فراهم شود .

معظم  مقام  نوروزی  های  پیام  اینکه  بیان  با  وی 
اقتصادی  مسایل  حوزه  در  اخیر  های  سال  در  رهبری 
بوده است، تصریح کرد: بزرگترین دغدغه دولتها و بطور 
مشخص دولت فعلی حل مشکل بی کاری جوانان است که 
این معضل جز با میدان دادن به بخش خصوصی کارآمد و 

توانمند و خروج از اقتصاد دولتی امکان پذیر نیست.
جهانگیری در پایان گفت: گروه مالی گردشگری 
خصوصی  بخش  یک  عنوان  به  تابعه  هلدینگهای  و 
صددرصد واقعی  با نصب العین قرار دادن منویات رهبر 
معظم انقلاب در راستای حل مشکل بی کاری با افتخار 
و مهندسی  از دانش فنی  استفاده  با  اعلام میدارد که 
بومی و میدان دادن به مدیران جوان در یک دوره ده 
ساله بیش از ۱۰هزار فرصت شغلی پایدار در بخش های 

مختلف اقتصادی کشور ایجاد کرده است.
گانه  هفت  های  طرح  از  یکی  بافت  فولاد  طرح 
فولاد کشور است. این طرح در اجرای اصل ۴۴ در سال 
۹۵ به بخش خصوصی واگذار شد؛ که با ورود هلدینگ 
همچنین  و  گردشگری  مالی  گروه  به  وابسته  ماهان 
با تزریق سرمایه و جذب  بانک گردشگری و   حمایت 
نیرو پیشرفت پروژه تسریع و  به طور رسمی افتتاح شد.

بعد از نزدیک به ۳۰ سال طبابت و ۲۵ سال فعالیت در حوزه هماتولوژی 
به  بیماری سرطان،  به  ابتلا کودک  اعلام خبر  هم  هنوز  کودکان،  آنکولوژی  و 
خانواده اش را از سخت ترین کارها می داند و می گوید: »آینده یک خانواده با این 
خبر تغییر جدی می کند، برای همین دیگر با یک بیمار رو به رو نیستیم که برای 
بهبودیش تلاش کنیم، بلکه باید کل یک خانواده را در برخوردهایمان مد نظر 
داشته باشیم؛ باید برای آینده یک خانواده و تحقق آرزوهای فرزندشان تلاش 
کنیم تا پس از بهبودی کودک مبتلا به سرطان خاطره های ناخوشایند آنها از 
»نادر  دکتر  از صحبت های  بخشی  این  برسانیم«  حداقل  به  را  درمان  روزهای 
ممتازمنش« پزشک همکار محک و آنکولوژیست کودکان در بیمارستان لقمان 
حکیم است که از سال ۱۳7۳، به واسطه همکاری با پروفسور پروانه وثوق، رئیس 
فقید هیات امناء مؤسسه خیریه محک، با فعالیت های این مؤسسه آشنا شدند و 
تا کنون نیز این همکاری ادامه پیدا کرده  است. در خصوص نحوه فعالیت ایشان و 
ویژگی خاص طبابت کودکان مبتلا به سرطان با ایشان به گفت و گو نشسته ایم.

رشته پزشکی را با چه انگیزه و علایقی انتخاب کرده اید؟
 فکر می کنم، جنبه انسانی این شغل برای بنده بسیار ترغیب کننده بوده. 
به خاطر دارم زمانی در نوجوانی از من سؤال شد که دوست دارم در چه رشته ای 
تخصص های  مورد  در  که  دوستانم  همه  خلاف  بر  کنم؛  تحصیل  پزشکی  از 
این  بود.  پزشک کودکان  اعصاب صحبت می کردند، جواب من  و  مغز  و  قلب 
به  بیماری  دلیل  به  زمان کودکی  در  در من شکل گرفت که  از جایی  علاقه 
به  و  تشخیص صحیح  با  و  بود  مهربان  بسیار  که  بودم  کرده  مراجعه  پزشکی 
با  موقع باعث شد بهبودی یابم. قطعا تأثیر یک رفتار صحیح و تخصص توأم 

پزشک  به  من  علاقه  در شکل گیری  کودکان  طبیب  یک  انسانیت  و  مهربانی 
شدن خیلی مؤثر بوده است. پس از اتمام دوره عمومی و تخصص کودکان رشته 
فوق تخصصی هماتولوژی و آنکولوژی کودکان را انتخاب کردم و افتخار شاگردی 

استاد فقید سرکار خانم دکتر وثوق را پیدا کردم.
مهم ترین ویژگی رشته پزشکی چیست؟

تلاش دائمی برای کاهش و رفع آلام و دردهای انسان ها مهم ترین ویژگی 
مهربانی،  نظیر خیرخواهی،  با صفاتی  تلاش  این  که  زمانی  و  است  این شغل 
که  نیکوکارانه  اقدام  یک  به  باشد،  عجین  و  آمیخته  همدردی  و  نوع دوستی 

می تواند در سرنوشت جامعه مؤثر باشد تبدیل می شود.
نقش مؤسسات خیریه و مردم نهاد را در حمایت از کودکان مبتلا به 

سرطان چگونه ارزیابی می کنید؟
معتقدم فرهنگ سازی در خصوص معرفی و شناخت این بیماری در جامعه 
و همچنین نحوه برخورد و تعامل افراد جامعه با کودک مبتلا به سرطان مهم ترین 
کارکرد این مؤسسات در حال حاضر است. زیرا تمام خدمات و حمایت هایی که 
مؤسسات خیریه به خصوص محک، به عنوان یکی از مورد اعتمادترین نهادهای 
جامعه مدنی به این کودکان و خانواده های ایشان ارائه می کند، اساساً وظیفه ذاتی 
این نهادهاست و برای ارائه همین خدمات و حمایت ها تشکیل شده اند. البته بعضی از 
این حمایت ها نظیر ارائه خدمات حمایتی و یکپارچه در سراسر کشور در برنامه های 
آتی و توسعه ای به عنوان یک هدف قرار داده شده است و جای بسیار خوشحالی 

دارد که کیفیت آنها مدام در حال ارتقا است.
در زمان تأسیس مؤسسه محک، شناخت جامعه نسبت به بیماری سرطان 

بسیار کم بود. به طور مثال وقتی با بیماران بهبود یافته محک که در دهه های 
گذشته  مورد  در  بوده اند  مبتلا  بیماری  این  به  کودکی  سنین  در  و  گذشته 
متفاوت  نگاه های  را  بیماریشان  دوران  موضوع  دردناک ترین  می کنید  صحبت 
مردم می دانند. ولی امروز خوشبختانه عملکرد صحیح مؤسسه محک و مجموعه 
اقداماتی که جهت شناخت و معرفی سرطان کودکان انجام شده  است فرهنگ 
جامعه را در مواجه با این بیماری تغییر داده است که این موضوع بسیار عوارض 

بیماری را برای کودک و خانواده اش آسان می کند.
حضور روانشناس ها و مددکاران اجتماعی محک چه کمکی به 

پیشرفت فرآیند درمان خواهند کرد؟
خوشبختانه این تفکر که کار پزشکی یک کار گروهی است که در آن همکاری 
و همیاری با دیگر تخصص ها از اهمیت بالایی برخودار است روز به روز استحکام 
بیشتری می یابد. حمایت های محک نیز منوط به حمایت های درمانی نیست و 
روان شناس ها و مددکارهای اجتماعی با حضور خود باعث تعدیل فشارهای ناشی 
از بیماری بر کودکان مبتلا به سرطان و خانواده های ایشان می شوند. همچنین 
ارائه کمک های حمایتی، روانی و رفاهی باعث می شود تا پزشک در مسیر درمان 
حمایت شود و بتواند با اطمینان خاطر به درمان بپردازد.پزشکان و کادر درمانی 
و  خون  بخش  دارای  که  کشور  سراسر  دانشگاهی  و  دولتی  بیمارستان های 
برای  محک،  مؤسسه  همکاران  مهمترین  از  یکی  هستند  کودکان  آنکولوژی 
حمایت از ۱۹ هزار کودک مبتلا به سرطان در سرزمین مان هستند و با یاری 
و تلاش ایشان محک در برنامه راهبردی خود تا سال ۱۴۰۰ خدمات یکپارچه 

حمایتی را به فرزندانش ارائه می دهد.

پیش دبستانی  و  ابتدایی  مدارس  تعطیلی  از  تهران  استاندار  معاون 
شهرستان های پیشوا، ورامین، پاکدشت، قرچک و ناحیه یک و ۲ شهرری و 

کهریزک در روز سه شنبه در پی تداوم آلودگی هوا خبر داد.
تقی زاده گفت: مدارس این شهرستان ها فردا )سه شنبه( در دو شیفت 

صبح و عصر در مقطع ابتدایی و پیش دبستانی تعطیل است.

وی همچنین گفت که براساس نتایج پایش های ایستگاه ها در سطح 
شهر تهران، شاخص آلودگی روی عدد ۱۳۰ بود که از عدد ۱۵۰ کمتر بود، 

بنابراین مدارس شهر تهران فردا تعطیل نیست.
معاون استاندار تهران با اشاره به پیش بینی تداوم آلودگی هوا و انباشت 
آلاینده ها طی روزهای آتی گفت: برای روز چهارشنبه نیز با توجه به شرایط 

و کیفیت هوا، فردا بعدازظهر تصمیمات لازم اتخاذ و اطلاع رسانی می شود.
یکشنبه  روز  که  اضطرار  کمیته  مصوبات  تمامی  زاده،  تقی  گفته  به 
تشکیل جلسه داد، در روزهای آینده نیز اعمال می شود که برخی از این 
مصوبات عبارتند از افزایش عوارض طرح ترافیک، نیم بها شدن بلیت مترو 

و اتوبوس، ممنوعیت تردد کامیون ها.
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روزنامه صبح ایران

۱۸ میلیون خانوار 
نیاز به کمک دارند

روحانی: ۷ میلیون خانوار در کشور وضع زندگی خوبی دارند 

اینکه  بر  تاکید  با  نفت  وزیر 
ترین  پیشرفته  با  اکتشاف  این 
و  انجام شده  اکتشافی  روش های 
از  با ۳ حلقه چاه  آغاز کشف آن 
سال ۹۵ شروع شده است، اظهار 
این  قدیمی  لایه  حجم  داشت: 
میدان حدود ۳۱.۳ میلیارد بشکه 
کشف  جدید  نفت  حجم  و  بوده 
بشکه  میلیارد   ۲۲ حدود  شده 
است. بیژن زنگنه وزیر نفت درباره 
جزئیات کشف میدان بزرگ نفتی 

ترین  از عظیم  این میدان یکی  استان خوزستان گفت:  جدید در 
میادین نفتی است که در تاریخ ایران کشف شده است. ما قبلا در 
این مناطق میادینی مانند منصوری، سوسنگرد و ... داشتیم و حالا 

زیر این میادین یک لایه نفتی جدید کشف کردیم.
وزیر نفت افزود: در فاصله بین این میادین نفتی در وسعتی 
و در عمق ۳۱۰۰ متری یک لایه  اندازه ۲۴۰۰ کیلومتر مربع  به 
اندازه ۵۳ میلیارد  اندازه ۸۰ متر کشف کردیم که به  نفت دار به 
بشکه حجم دارد و البته امکان گسترش این میدان به جنوب غربی 
و شرقی هم وجود دارد. اسم این مخزن را به پاس خدمات همه 
به ویژه  می پردازند،  به خدمت  کشور  کنار  و  گوشه  در  که  افرادی 
کارکنان مدیریت اکتشاف که نام آوران گمنام صنعت نفت هستند 

کار  کاری  سخت  شرایط  در  و 
می کنند، »نام آوران« گذاشته ایم. 
گمنامان  همان  نام آوران،  این 
نام آور افتخارآفرین کشور هستند. 
اینکه  بر  تاکید  با  زنگنه 
ترین  پیشرفته  با  اکتشاف  این 
و  انجام شده  اکتشافی  روش های 
از  با ۳ حلقه چاه  آغاز کشف آن 
سال ۹۵ شروع شده است، اظهار 
این  قدیمی  لایه  حجم  داشت: 
میدان حدود ۳۱.۳ میلیارد بشکه 
بوده و حجم نفت جدید کشف شده حدود ۲۲ میلیارد بشکه است. 
ضریب بازیافت این لایه ۱۰ درصداست و حدود ۲.۲ میلیارد بشکه 

قابل استحصال است
افزایش  برای  را  خود  اهتمام  تمام  ما  کرد:  اضافه  نفت  وزیر 
ضریب بازیافت این لایه نفتی صرف میکنیم. این لایه نفتی که زیر 
میدان های مختلف است، دومین مخزن بزرگ کشف شده در ایران 

بوده که مقدار برداشت از آن تابع تکنولوژی و فناوری است.
این لایه نفتی شرکت ملی  اینکه در کشف  بر  تاکید  با  زنگنه 
مناطق نفت خیز جنوب نقش ویژه ای داشت، گفت: برای توسعه این 
برنامه جداگانه ای نداریم و توسعه این میدان در قالب  لایه ما فعلا 

توسعه میادین جفیر و منصوری پیگیری می شود.

 حجم میدان جدید کشف شده 
۲۲ میلیارد بشکه نفت است بازی آسان 

وجود ندارد!

از بررسی لیست 
تیم ملی تا استعفای 

حسن زاده

فیلتر سایت های دانلود 
فیلم به درخواست 

صدا و سیما بوده است

مصرف گوشت 
محروم ترین خانوارها؛ 

۱کیلو در ۳۶۵ روز!

آمار عجیب از خانوارهای ایرانی؛ 
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وزیر نفت: گزارش امتیاز از بازی 
تیم های مدعی در ادامه  

مسابقات لیگ برتر 

گزارش امتیاز از حواشی 
فوتبال ایران

 وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات:
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